
                                    Protokół Nr VIII/2007 
 

z  VIII Sesji Rady Gminy Kruszyna odbytej w dniu 7 września 2007r. w budynku 
Urzędu Gminy w Kruszynie  w godz. 9.00 – 14.00 
 
 
Obradom przewodniczy Przewodniczący Rady Gminy – Marian Klekot 
Protokolant –podinspektor Grażyna Olczyk 
Radnych obecnych – 15 
 
W obradach Sesji udział biorą: 
 

1. Wójt Gminy – Bogusław Mielczarek 
2. Zastępca Wójta – Zbigniew Zasępa 
3. Sekretarz Gminy – Marzena Żemejda-Przerada 
4. Skarbnik Gminy – Jerzy Hejduk 
5. Kierownik GZO – Anna Bednarek 
6. Kierownik GOPS – Iwona Organka  
7. Radca Prawny – Barbara Janik 
 

   oraz sołtysi wg załączonej listy obecności. 
 
Porządek obrad 
 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Przyjęcie porządku dziennego obrad Sesji. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 
4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy. 
5. Informacja o sposobie załatwienia interpelacji radnych zgłoszonych na poprzedniej 

sesji. 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie współdziałania z Gminą Częstochowa w realizacji zadań 

własnych gminy z zakresu rehabilitacji dzieci niepełnosprawnych. 
8. Uchwalenie  Statutu Sołectwa. 
9. Uchylenie uchwały w sprawie opłat za wodę z wodociągu komunalnego i warunków 

wykonywania przyłączy w miejscowościach posiadających sieć rozdzielczą. 
10. Ustalenie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej z budżetu gminy 

Kruszyna dla gminy Kłomnice poszkodowanej w wyniku przejścia trąby powietrznej 
w dniu 20 lipca 2007r,, 

12. Wprowadzenie zmian do uchwały nr IV/16/07 Rady Gminy Kruszyna z dnia 23 lutego 
2007r. w sprawie zaciągnięcia pożyczki i kredytu na zadanie pod nazwą 
„Modernizacja oświetlenia ulicznego na terenie gminy Kruszyna” 

13. Wprowadzenie zmian do budżetu gminy Kruszyna na rok 2007r. 
14. Informacja z przebiegu wykonania budżetu gminy Kruszyna za I półrocze 2007r. 
15. Informacje bieżące, wolne wnioski i zapytania. 
16. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

      17. Zamknięcie obrad VIII Sesji Rady Gminy Kruszyna 
 
 



 
 

Streszczenie przebiegu obrad Sesji 
 
Ad.pkt.1 
 
Otwarcia obrad VIII Sesji Rady Gminy Kruszyna dokonał Przewodniczący Rady Gminy 
Marian Klekot, witając Radnych i zaproszonych. Na podstawie listy obecności stwierdza, że 
w obradach Sesji uczestniczy 15 radnych, czyli  100% składu osobowego Rady. 
                                               ( lista obecności w załączeniu) 
 
 
 
Ad.pkt.2 
 
Projekt porządku obrad został Radnym przesłany.  Przewodniczący zwraca się z zapytaniem 
czy będą uwagi do proponowanego porządku . Uwag nie zgłoszono w związku z czym  
Przewodniczący zarządza głosowanie. 
W drodze głosowania, porządek obrad Sesji przyjęto do realizacji jednogłośnie. 
                                     ( porządek obrad podano wyżej ) 
 
Ad.pkt.3 
 
Przewodniczący stwierdza, że do protokołu  z  poprzedniej Sesji nie wniesiono uwag i 
wnioskuje o przyjęcie tego protokołu bez odczytywania. 
W drodze głosowania wniosek zostaje przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad.pkt.4 
 
Wójt Gminy składa sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym: 

− Zarządzeniem Nr I/B/5/07 z dnia 30 czerwca br. wprowadzono zmiany do budżetu gminy 
poprzez zwiększenie planu dochodów w dotacjach celowych  i wydatków w kwocie 20.118zł, 
 

− Na podstawie  Zarządzenia  Nr I/B/6/07 z dnia 27 sierpnia  br. dokonano przeniesienia 
między działami i paragrafami na kwotę  23.930.75zł, 

 
− Zarządzeniem Nr I/B/7/07 z dnia 6 września br. zwiększono plan dochodów w dotacjach 

celowych i wydatkach o kwotę 23.876zł, 
 

− W dniu 27 lipca w Urzędzie Gminy odbyło się posiedzenie komisji powołanej przez Starostę 
Częstochowskiego którego celem było rozpatrywanie złożonych przez uczestników 
postępowania scaleniowego obiektu Lgota Mała – Teklinów, zastrzeżeń do projektu scalenia 
gruntów.  

 
− Podjęte zostały działania mające na celu scalenie gruntów wsi Widzów i Widzówek jako 

jeden obiekt scaleniowy. Na podstawie zebranych dotychczas podpisów zainteresowanych 
właścicieli Częstochowskie Biuro Geodezji i Terenów Rolnych przeprowadziło wstępną 
analizę możliwości przeprowadzenia scalenia gruntów w przedmiotowym obiekcie. Z analizy 
wynika, że na dzień dzisiejszy spełniony jest warunek powierzchniowy (obszarowy – dużą 
rolę spełniają tutaj grunty Skarbu Państwa), natomiast nie jest spełnione kryterium ilości 



uczestników. Założenia do projektu obiektu scaleniowego będą przygotowywane na początku 
2008 roku. 

− Wzorem lat ubiegłych przeprowadzony został konkurs na najlepiej zagospodarowaną 
zagrodę. Do konkursu zgłosiło się 6 uczestników tj.  

− Halina i Marek małż. Szpigiel zam. Wikłów 48, 
− Maria i Krzysztof małż. Jezik  zam. Lgota Mała, ul. Główna 51, 
− Jolanta i Krzysztof małż. Kępa zam. Lgota Mała, ul. Główna 101, 
− Marianna i Kazimierz małż. Szlęg zam. Lgota Mała, ul. Szkolna 7, 
− Adrianna i Mariusz małż. Dobrakowscy zam. Widzów, ul. Słoneczna 4, 
− Włodzimierz Mostowski zam. Kruszyna, ul. Kmicica 45. 

Wyniki konkursu przedstawiają się następująco: 
I miejsce  Szlęg Marianna i Kazimierz, 
II miejsce Dobrakowski Mariusz i Adrianna 
III miejsce Jezik Krzysztof i Maria.  
 

− W dniu 9 września 2007 roku w Gminie Olsztyn odbędą się VIII Dożynki Powiatowe. Tak 
jak co roku podczas uroczystości zostaną podsumowane wyniki konkursu „Estetyczne 
zagospodarowanie zagrody wiejskiej” oraz „Przodujący producent rolny”. Z terenu naszej 
gminy wyróżnienia otrzymają Marian i Kazimierz małż. Szlęg w konkursie „Estetyczne 
zagospodarowanie zagrody wiejskiej” oraz Andrzej Śpiewak w konkursie „Przodujący 
producent rolny”. 

 
− Zostały rozpoczęte prace konserwacyjne przy Pomniku Powstańców Styczniowych na 

cmentarzu Parafialnym w Kruszynie. Planuje się zakończenie prac z dniem 26 października 
br. Całkowity koszt to kwota 8.000 zł.    

 
− Rozstrzygnięty został konkurs Przedsięwzięć Odnowy Wsi do którego zakwalifikowane 

zostało jedno zadanie  tj. Budowa placu zabaw w miejscowości Bogusławice. Wykonawcą 
będzie  firma „BILPOL” z siedzibą w Chorzowie. Koszt dostawy i montażu urządzeń 
zabawowych zamknie się kwotą 27.712,30 zł. 

− Urząd Marszałkowski ogłosił konkurs obejmujący 3 kategorie:  

− najpiękniejsza wieś, 
− najpiękniejsza zagroda  
− najlepsze przedsięwzięcie odnowy wsi. 
− Zgłosiliśmy udział w powyższym konkursie, w kategorii „Najlepsze przedsięwzięcie 

odnowy wsi” przedstawiając zasadność zrealizowanego w ubiegłym roku projektu   pn. 
Przywrócenie funkcji administracyjnej w zabytkowym budynku byłej szkoły                 
w Kruszynie. Rozstrzygnięcie konkursu nastąpi około 15 października br. 
 

− W dniu 10 lipca 2007r. podpisano porozumienie pomiędzy Gminą Kruszyna a Powiatem 
Radomszczańskim na wspólne finansowanie przebudowy drogi powiatowej Szczepocice 
Rządowe – Pieńki Szczepockie na odcinku 1005 m. Gmina przeznaczy swój udział w 
wysokości 1/3 wartości zadania, lecz nie więcej niż 60.000,00 zł. Prace winny się zakończyć 
do końca sierpnia br.  

− W dniu 08 sierpnia 2007 r. podpisano aneks nr 1 pomiędzy Gminą Kruszyna a Powiatem 
Częstochowskim na wykonanie nakładki bitumicznej na drodze powiatowej w Widzowie (ul. 
Słoneczna). Zakres prac 490 m nakładki bitumicznej. Gmina przeznaczy dodatkowo 



35.000,00 zł na wykonanie w/w nakładki. Prace na chwile obecna są wykonane nie było 
jeszcze odbioru.  

− Wykonano nawierzchnie z destruktu asfaltowego (frez własności Gminy Kruszyna) na  
następujących odcinkach dróg: 

1. Kolonia Baby nawierzchnia na odcinku 290 mb wraz z obustronnym 
utwardzeniem   poboczy    pospółka kamienną, 

2. Bogusławice (ul. Górna) nawierzchnia na odcinku 120 mb wraz z obustronnym  
utwardzeniem poboczy pospółka kamienną, 

3. Widzów (ul. Leśna) nawierzchnia na odcinku 140 mb  
Prace zostały wykonane w terminie od 13.06 br. do 29.06. br. przez Prywatny Zakład     Usług 
Drogowych Eugeniusz Minda zgodnie z umową nr 42/06/2007 z 13.06.2007 r. Wartość prac 
brutto 10.762,23 zł 

 
− Zlecono wykonanie nawierzchni z destruktu asfaltowego (frez własności Gminy Kruszyna) na 

ul. Niepodległości w m. Kruszyna Panu Eugeniuszowi Mindzie. Zakres prac: długość 200 m, 
szerokość 4,4 m. Ustalono kwotę 5 zł/m2 rozłożenia nawierzchni wobec tego koszt brutto 
zadania opiewa na ok. 5368,00 zł. 

 
− W przetargu ogłoszonym w dniu 08.08.2007 r. – zadanie p.n. „Modernizacja drogi 

dojazdowej do pól w miejscowości Jacków o długości 800 m”, wzięły udział 2 firmy 
(otwarcie ofert 30.08.2007 r.: 

1. Przedsiębiorstwo Handlowo – Usługowe  
                       „ CARDO” Tomasz Hak 
                    ul. Szkolna 205 
                  42-261 Starcza  
                   Cena brutto w tej ofercie wynosi: 102802,52 zł  

2. Przedsiębiorstwo Handlowo-Usługowe 
                   „LARIX” Janusz Sowa 
                      ul. Klonowa 11 
                     42-700 Lubliniec 
                     Cena brutto w tej ofercie wynosi: 153037,30 zł  

− W toku badania przez komisje przetargową stwierdzono braki w ofercie P.H.U. „CARDO” tj. 
brak doświadczenia, wobec tego wystąpiono o uzupełnienie niniejszego braku. W dniu 03.09. 
br. Wykonawca uzupełnił ofertę w związku z czym w dniu wczorajszym ogłoszono wybór 
oferty najkorzystniejszej, mianowicie wybrano Przedsiębiorstwo Handlowo – Usługowe 
„CARDO” Tomasz Hak, ul Szkolna 205, 42-261 Starcza za cenę brutto: 102802,52 zł. 
Podpisanie umowy wyznaczono na dzień 12.09.2007 r. Prace należy wykonać wg. SIWZ w 
ciągu 30 dni od daty podpisania umowy. 
 

− Zlecono wykonanie barierki ochronnej na ul. Brzozowej w Widzowie (skrzyżowanie ul. 
Osiedlowej z ul. Brzozową), zabezpieczającą rów przydrożny Prace zostały zlecone jednemu 
z mieszkańcowi osiedla za cenę brutto 1000zł. Roboty zostały wykonane nie było jeszcze 
odbioru. 
 

− Wykonano remont przystanku PKS w Widzowie ul. Żwirki i Wigury (znajdujący przy 
zakładzie produkcyjnym „Korona”). Remont obejmował wymianę więźby oraz pokrycia,  
Całkowity koszt zadania 716,98 zł.  
 



− Przeprowadzono procedurę w trybie zaproszenia do składania ofert na wybór Wykonawcy dla 
zadanie p.n. „Budowa boiska do koszykówki w miejscowości Jacków”. Mimo wysłania 
zaproszenia do 7 firm budowlanych, żadna nie złożyła oferty. Przedstawiono  propozycję 
wykonania boiska Wykonawcy modernizacji drogi dojazdowej do pól w m. Jacków, do dnia 
12.09. właściciel PHU „CARDO” zobowiązał się dać odpowiedz czy jest zainteresowany 
niniejszymi robotami. 
 

− W dniu 09.08.2007 r. zamówiono komplet znaków dla zorganizowania objazdu podczas 
uroczystości przy pomniku w Kruszynie. Zamówione znaki dostarczono w dniu 21 sierpnia 
br. koszt znaków brutto 1694,23. 

 
− Dobiegają końca roboty związane z odbudową rowu melioracyjnego na pograniczu Widzowa 

i Widzówka. Na zlecenie Śląskiego Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych w Katowicach, 
firma z Częstochowy wykonała poszerzenie i pogłębienie przekroju poprzecznego rowu na 
odcinku długości 1554m. Wartość  robót wyniesie 128.630.33zł.  
 

− W dniu 02.08.2007 r. podpisano umowę z Centrum Zaopatrzenia Energetyki „ELTAST” Sp. z 
o.o. z siedziba w Radomiu, ul. Toruńska 9 na wykonanie zadania p.n. „Modernizacja 
oświetlenia drogowego na terenie Gminy Kruszyna”. Koszt zadania opiewa na kwotę brutto  
345.032,70 zł. Termin zakończenia prac wg. umowy 11.10.2007 r. Wykonano 2 dobudowy ( 
ul Poprzeczna w Kruszynie, ul. Brzozowa w Widzowie) oraz  wymieniono oprawy na terenie 
ZEŁ-T Rejon Energetyczny Radomsko. Aktualnie prace zostały przerwane z uwagi na brak 
zgody ENION S.A na dopuszczenie do prac na własnych urządzeniach. 
 

− Trwają negocjacje odnośnie podpisania umowy na konserwację oświetlenia drogowego na 
terenie Gminy Kruszyna – teren obsługiwany przez ENION S.A..  Z zawartej umowy wynika 
iż Gmina zapłaci za każdy miesiąc konserwacji 1045,69 zł brutto (okres od 03.09.2007 do 
31.12.2007 ) po tym okresie nastąpią kolejne negocjacje na ustalenie kwoty konserwacji 
oświetlenia po modernizacji.  
 

− W dniu 25.06.2007 r. złożono w Starostwie Powiatowym w Częstochowie Wydział 
Administracji Architektoniczno –budowlanej wniosek o wydanie pozwolenia na budowę 
inwestycji p.n.: „Włączenie istniejącej studni głębinowej zlokalizowanej w miejscowości 
Lgota Mała w układ technologiczny istniejącego ujęcia wody w Kruszynie dla istniejącego 
wodociągu”. Pozwolenie budowlane nie zostało jeszcze wydano. 
 

− W dniu 25.06.2007 r. odebrano komplet dokumentacji projektowej dla budowy kanalizacji 
sanitarnej w miejscowości Jacków, Baby, Jacków – Pustkowie gm. Kruszyna. Pozwolenia na 
budowę zostały dostarczone odpowiednio: teren otwarty 31.07.2007 r., teren zamknięty 
23.08.2007 r.  
         Koszt Projektów:  Jacków, Baby – 69.951,14 zł brutto 
                  Jacków Pustkowie – 16.280,00 zł brutto 
 

− W dniu 09.07.2007 r. podpisano umowę z Pracownią Architektoniczną Projektowo - 
Wykonawczą „AKROPOL” z siedzibą w Częstochowie, ul. Worcella 50 na wykonanie 
dokumentacji projektowo-kosztorysowej przebudowy i rozbudowy Przychodni Lekarskiej 
przy ul. Kmicica 10 w Kruszynie za cenę brutto 24.400 zł. Termin realizacji 4,5 miesiąca od 
podpisania umowy.Z wyżej wymieniona Pracownią zastała podpisana odrębna umowa w dniu 
11.07.2007 r. na opracowanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej  pn: Modernizacja 
instalacji wewnętrznych w lokalach mieszkalnych w budynku komunalnym przy ul. Kmicica 



10 w Kruszynie. Koszt dodatkowego opracowania 4.636,00 zł brutto. Termin realizacji 4,5 
miesiąca od podpisania umowy 

. 
− W ramach prac interwencyjnych wykonano następujące roboty: 

• Konserwację rowu koło posesji P Nogaj w  Bogusławicach  
• Dokonano remontu przystanku w Widzowie (k. torów) wymiana całkowita 

więźby i pokrycia  
 

− Wykonano podział terenu przy ul. Przemysłowej w Kruszynie i wydzielono trzy działki 
budowlane  o powierzchniach :  1085m2 i 2 x po 1155m2 
 

− Wszczęto postępowanie w sprawie wydzielenia działki po przepompownie ścieków w 
Jackowie- Pustkowiu. Powierzchnia terenu pod przepompownie 156m2. Koszt podziału 
działki – 1.200,-zł W sprawie tej mamy protokół z rokowań na nabycie wydzielonej działki za 
kwotę 100,00 zł.  
 

− W związku z nowym okresem zasiłkowym 2007/2008  ( od września 2007 do sierpnia 2008 ) 
od miesiąca sierpnia 2007r. GOPS ustala prawo do : 
1.  zasiłku rodzinnego oraz dodatków do zasiłku rodzinnego 
2.  świadczenia pielęgnacyjnego 
3.  zaliczki alimentacyjnej. 
Obecnie wnioski złożyło około 80% mieszkańców gminy tj. ok. 350 wniosków. 
 

− W miesiącu sierpniu 2007r.    świadczeniami pieniężnymi z pomocy społecznej  objęto 41 
rodzin na kwotę    12.900 zł. Jest to pomoc w formie  zasiłków   stałych, okresowych, 
celowych i     dodatków mieszkaniowych ( 5 rodzin – kwota 638 zł miesięcznie.)       W tym 
ze środków zleconych świadczenia pieniężne wypłacono na kwotę   10.800 zł. i zadań 
własnych 2.100 zł. + co miesięczna odpłatność za pobyt w   Domu Pomocy Społecznej   1 
mieszkanki gminy w kwocie 1.073zł.    
      

− Od miesiąca września   dożywianie dzieci rozpoczną wszystkie szkoły. Dożywianiem planuje 
się objąć około 110 dzieci. 
Koszt  dożywiania finansowany jest w 40% ze środków  własnych, w 60% ze środków z 
dotacji.     
 

− W miesiącu marcu 2007r. pomiędzy Bankiem Żywności w Częstochowie, a Gminą Kruszyna 
została podpisana umowa dotycząca realizacji programu „ Dostarczania żywności dla 
najuboższej ludności Unii Europejskiej 2007” PEAD. W ramach umowy wysokość przydziału 
w 2007r. wyniosła:  
   - mleko UHT 2.304 litrów 
   - płatki kukurydziane  - 70 kg         
   - mąka pszenna           - 1.620 kg 
   - makaron świderki     - 1.210 kg 
   - kasza jęczmienna      -   860 kg 
   - cukier biały               -   580 kg 
   - ser żółty                    -   156,80 kg 
   - ser topiony                -   190 kg 
Tonaż wszystkich artykułów wynosi  6.990,80 kg i stanowi wartość   11.490 zł. Artykuły 
dostarczane były transportem Banku Żywności i od każdej dostarczonej tony gmina ponosiła 
odpłatność w wysokości 58,60 zł 



 
− Z dniem 31 sierpnia bieżącego roku dobiega końca kadencja dyrektorów Szkół 

Podstawowych w Lgocie Małej i Widzowie, Gimnazjum w Widzowie oraz Gminnych 
Przedszkoli w Kruszynie i Lgocie Małej. W przypadku trzech placówek uzyskaliśmy zgodę 
Kuratorium Oświaty na przedłużenie powierzenia stanowiska dyrektora na okres następnych 
pięciu lat szkolnych. W tym trybie powierzono ponownie stanowiska dyrektorów do             
31 sierpnia 2012 roku Pani Jolancie Mostowskiej w Gminnym Przedszkolu w Kruszynie, Pani 
Joannie Stacherczak w Gminnym Przedszkolu w Lgocie Małej oraz Panu Bogdanowi 
Tylikowskiemu w Szkole Podstawowej   w Widzowie. 
W przypadku Szkoły Podstawowej w Lgocie Małej i Gimnazjum w Widzowie zostały 
ogłoszone konkursy na kandydata na dyrektora. Konkurs na dyrektora Szkoły Podstawowej  
w Lgocie Małej odbył się w dniu 5 lipca br i w jego wyniku kandydatką na stanowisko 
dyrektora została dotychczasowa dyrektor szkoły Pani Wanda Krawczyk. Powierzenie 
stanowiska dyrektora nastąpiło po otrzymaniu pozytywnej opinii Kuratorium Oświaty na 
okres do 31.12.2008r.  
Konkurs na stanowisko dyrektora Gimnazjum w Widzowie nie odbył się w związku z tym, że 
do konkursu nie zgłosił się żaden kandydat. W tym przypadku powierzono stanowisko 
dyrektora kandydatowi ustalonemu przez Wójta Gminy – Pani Ewie Kosińskiej nauczycielce 
dyplomowanej z Częstochowy. 
 

− W dniu 7 sierpnia odbył się przetarg na dowóz uczniów do szkół. Wygrała Firma „BERO” 
Robert Herod. Cena za jeden dzień 190,-zł na trasie Kruszyna-Łęg i 249,-zł na trasie Pieńki 
Szczepockie – Widzów - Kruszyna. 
 

− W dniu 4.09 wysłano do Kuratorium Oświaty w Katowicach wniosek o dofinansowanie 
zakupu podręczników dla uczniów klas 0-III szkół podst. – 42 uczniów oraz mundurków dla 
uczniów szkół podst i gimnazjów – 110 uczniów. 
 

− Do dnia 15 września przyjmowane są wnioski na stypendia dla uczniów szkół podstawowych, 
gimnazjów, szkół ponadgimnazjalnych, pomaturalnych i słuchaczy NKJO. 

 
− Przygotowany został projekt Wieloletniego Programu Inwestycyjnego  na lata 2008-2010. 

Umieszczono w nim następujące zadania: 
- budowa kanalizacji sanitarnej Osiedle Widzów – Teklinów, 
- budowa kanalizacji sanitarnej miejscowości Jacków, Baby, Pustkowie Jacków, 
- włączenie istniejącej studni głębinowej zlokalizowanej w Lgocie Małej w układ   

technologiczny istniejącego  ujęcia wody w Kruszynie przy wykorzystaniu 
istniejącego wodociągu, 

- przebudowa drogi gminnej Kruszyna-Bogusławice, 
- ukształtowanie przestrzeni publicznej na wyrobisku w centrum wsi Bogusławice, 
- budowa Sali gimnastycznej przy szkole Podstawowej w Widzowie, 
- modernizacja budynku przychodni lekarskiej w Kruszynie, 
- przygotowanie nauczycieli da nauczania drugiego przedmiotu i prowadzenia zajęć 

nauczania indywidualnego, 
- dokształcanie pracowników Urzędu Gminy i ej jednostek organizacyjnych, 

Oprócz tych zadań gmina dofinansuje zadania  subregionalne: 
1/ zadanie e-powiat, umożliwiający łączność elektroniczna mieszkańców z powiatem, 
2/ system selektywnej zbiórki odpadów , 
3/ przebudowa drogi powiatowej ul.Żwirki i Wigury w Widzowie. 

 



Ad.pkt.5. 
 
Wiceprzewodniczący Przewodniczący Rady Tomasz Klekot  przedstawia informację o 
realizacji interpelacji i wniosków zgłoszonych przez Radnych i Sołtysów na poprzedniej 
Sesji. 
Zgłoszone zostały następujące uwagi: 
Radna Katarzyna Kopera – potwierdza fakt usunięcia zakrzaczeń wzdłuż drogi powiatowej 
Wikłów – Lgota Mała oraz w kierunku Pieniek Szczepockich, jednak wnioskuje o 
skierowanie pisma do Powiatowego Zarządu Dróg w Częstochowie o usunięcie złożonych na 
stosy obciętych gałęzi. Podczas silnych wiatrów gałęzie te zalegają na jezdni i stwarzają 
zagrożenie dla ruchu pojazdów. 
Sołtys wsi Widzów – uznał ze naprawa przystanku nie została wykonana całościowo, 
ponieważ brak jest jeszcze ławek i posadzki, wnioskuje o dokończenie prac w tym zakresie. 
 
Po tym punkcie Przewodniczący ogłasza przerwę w godz.10.00 – 10.10 
 
Ad.pkt.6. 
 
Na piśmie interpelacji nie zgłoszono. 
Ustnie do protokołu zgłoszono następujące wnioski: 
 
Radny Henryk Kowalski 

• Stawia wniosek o zakupienie kosiarki spalinowej dla pracowników zatrudnionych w 
ramach prac interwencyjnych, pracujących na drogach gminnych. 

• Ustawić barierkę ochronną na ulicy Grabowskiej wzdłuż rowu przy posesji P.Łapeta i 
P.Bodanki, 

• Wniosek o dokonanie melioracji rowu biegnącego od Bogusławie w kierunku 
Kruszyny,, 

• Skierować wniosek do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad o zmianę 
lokalizacji tablicy informacyjnej znajdującej się przy wyjeździe na DK-1 we wsi 
Bogusławice, ponieważ zasłania widoczność, 

• Zorganizować zbiórkę odpadów wielkogabarytowych,  
• Kolejny wniosek dotyczy zobowiązania właścicieli lub spadkobierców opuszczonych 

posesji na terenie gminy do ich uporządkowania, 
• Jako Przewodniczący Komisji Infrastruktury zwraca się z zapytaniem – dlaczego 

gmina nie realizuje zadań z zakresu drogownictwa zgodnie z planem zatwierdzonym 
przez Komisję, 

• Radny skierował wniosek do sołtysów, aby sporządzili na piśmie potrzeby w zakresie 
infrastruktury tj. uszkodzone przepusty, ubytki w nawierzchniach, występujące 
zakrzaczenia itp.. 

 
Radny Stanisław Kulej 

• Zgłasza wniosek o naprawę 100 mb nawierzchni drogi gminnej we wsi Baby między 
zagrodą P.Woldana i P.Dolniaka, 

• Prosi o wyjaśnienie kwestii dotyczącej poboru wody ze studni głębinowe w Lgocie 
Małej, 

• Wnioskuje, aby wszystkie ogłoszenia, które wywieszane są na tablicach ogłoszeń w 
Urzędzie Gminy przesyłane były również do wywieszenia na tablice w sołectwach, 

 
 



Radny Jacek Jędrzejkiewicz 
• Zwraca się z pytaniem, kiedy zostanie wykonana naprawa gwarancyja 

ul.Antoniowskiej w Widzowie, 
• Kolejne pytanie dotyczy udzielanych przez wykonawców gwarancji – czy gmina 

może zastrzegać sobie takie prawo przy p[odpisywaniu umów, 
• Prosi o wyjaśnienie kwestii dotyczącej budowy hali sportowej w Widzowie, 
• Czy planuje się budowę trybun w Widzowie, 
• Zobowiązać odpowiednie organy do podjęcia czynności związanych z rozbiórką 

zawalonego już w części budynku mieszkalnego po P.Kaczmarku, 
• Zapytuje, jak postąpi gmina w przypadku uchylenia przez RIO  uchwały dotyczącej 

podziału nadwyżki budżetowej, 
• Kolejna sprawa dotyczy wywożenia na kołach bądź przez maszyny rolnicze ziemi 

oraz słomy z pól, w szczególności chodzi tu o pola przyległe do ul.Antoniowskiej. 
Wnioskuje, aby gmina znalazła jakieś rozwiązanie w tej kwestii. 

 
Radny Mariusz Dobrakowski 

• Proponuje, aby umieścić lustro na skrzyżowaniu ulic Dworcowej oraz Wspólnej w 
Widzowie, 

• Następna sprawa to modernizacja oświetlenia ulicznego, wnioskuje aby osoby 
zainteresowane tj.radni i sołtysi złożyli na jego ręce wnioski dotyczące dobudowy 
punktów świetlych, 

 
Radny Józef Wąsikiewicz 

• Podjąć działania mające na celu zlikwidowanie dzikiego wysypiska śmieci przy 
ul.Wspólnej w Teklinowie, 

• Przebudować bądź oczyścić przepust zlokalizowany przy ul.Wspólnej pomiędzy 
posesją P.Chamary i P.Przerady, 

 
Radna Joanna Zasępa 

• Wnioskuje, aby usunąć piach oraz porośniętą trawę wzdłuż krawężników przy 
ul.Denhoffa, 

 
Radny Henryk Domagała 

• Skierować pismo do Powiatowego Zarządu Dróg o wykonanie prac równiarką na 
drodze Lgota Mała – Jacków 

 
Radny Tomasz Klekot 

• zobowiązać właściciela działek przyległych do ujęcia wody P.Bardę do zmiany upraw 
na tych polach, uprawiana tam aktualnie kukurydza wymaga nawożenia a to stanowi 
niebezpieczeństwo dla ujęcia wody, 

 
Sołtys wsi Baby 

• Prosi o udzielenie odpowiedzi, na jakim etapie znajdują się przygotowania do 
kanalizacji, 

• Skierować pismo do Powiatowego Zarządu Dróg oraz właścicieli nieruchomości 
położonych na skrzyżowaniach o usunięcie wystających gałęzi w celu poprawy 
widoczności na wszystkich skrzyżowaniach, 

 
 



Sołtys wsi Teklinów 
• Ponownie wnioskuje o usunięcie zakrzaczeń wzdłuż ulicy Kolejowej we wsi 

Teklinów, 
• Zwraca się z zapytaniem o termin usunięcie zbędnych słupów telefonicznych, 
 

Sołtys wsi Wikłów 
• Stawia wniosek o dobudowę oświetlenia drogowego na odcinku drogi powiatowej od 

skrzyżowania do posesji P.Renszit, 
• Skierować wniosek do PZD w Częstochowie o podjęcie działań mających na celu 

odkrzaczenie poboczy drogi powiatowej Krusyzna-Wikłów, 
 

Sołtys wsi Łęg 
• Zgłasza wniosek o dobudowę punktów świetlnych we wsi Łęg 
 

Sołtys wsi Kruszyna 
• Wystąpić z pismem do Zakładu Energetycznego o uzupełnienie brakujących 

żarówek w oświetleniu drogowym we wsi Kruszyna, 
• Podjąć działania w celu udrożnienia cieku K, 
 

Sołtys wsi Widzów 
• Wykonać prace równiarką na drodze gminnej od Pustkowia Jacków w kierunku 

Widzowa, 
 

Sołtys wsi Widzówek 
• Uzupełnić ubytki na odcinku 500 mb w nawierzchni drogi gminnej w kierunku 

Grondu, 
• Naprawić uszkodzony przepust w drodze do Rybakówki, 

 
 
Ad.pkt.7 
 
Przewodniczący informuje, że temat szczegółowo analizowany był przez wszystkie komisje 
Rady Gminy. Zwraca się z zapytaniem czy będą jakieś pytania bądź uwagi. Uwag i wniosków 
nie zgłoszono. Wiceprzewodniczący odczytuje projekt uchwały i w wyniku  głosowania 
uchwała przyjęta zostaje jednogłośnie, czyli 15 głosami „za” 
 
                               /Uchwała Nr VIII/40/07 w załączeniu/ 
 
Ad.pkt.8 
 
W tym punkcie obrad Przewodniczący Rady oddaje głos Sekretarzowi Gminy w celu 
przedłożenia projektu statutu sołectwa.  
 
Obowiązujący na tą chwilę statut sołectwa uchwalony został przez Radę Gminy w 1991r. W 
tegorocznych wyborach sołtysów okazało się, że nie jest dostosowany do potrzeb. Podczas 
wyborów  sołtysów, na zebraniach wiejskich przeprowadzone zostały konsultacje z 
mieszkańcami gminy, które były niezbędne w celu opracowania nowego projektu oraz jego 
uchwalenia. Przygotowany projekt zawiera nowe uregulowania głównie: 

− sposobu zwołania zebrania wyborczego 



− sposobu zgłaszania kandydatów na sołtysa, 
− sposobu przeprowadzenia głosowania, 
− odpowiedzialności sołtysa i rady. Projekt statutu szczegółowo omawiany był na 

posiedzeniach Komisji. 
Uwag i głosów do dyskusji nie zgłoszono. 
 
 Przewodniczący przedkłada projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku głosowania uchwała 
przyjęta zostaje jednogłośnie, tj. 15 głosami „za”. 
 

/Uchwała Nr VIII/41/07 w załączeniu/ 
 
Ad.pkt.9 
 
Temat dotyczący uchylenia uchwały w sprawi opłat za wodę z wodociągu komunalnego 
analizowały Komisje Rady Gminy i wydały pozytywne opinie. Ale z uwagi na obecność 
sołtysów Przewodniczący oddaje głos Zastępcy Wójta Zbigniewowi Zasępa w celu 
omówienia tematu.  
Zastępca informuje, że aby wykonać przyłącze wodociągowe do posesji należy dokonać 
wpłatę do budżetu gminy w kwocie 900zł. Podstawą do pobierania tych opłat jest uchwała 
Rady Gminy z 1995 roku, która określa warunki wykonania przyłączy.  
Uchwała ta w roku 1997 była już zmieniana, ponieważ ustalono wtedy nowe stawki opłat za 
wodę, natomiast załącznik w sprawie warunków wykonywania przyłączy jest nadal aktualny. 
W chwili obecnej proponuje się aby uchylić te uchwałę. Chodzi o to aby nie pobierać opłat  
za wykonanie przyłączy wodociągowych. Musimy pozyskiwać jak największą liczbę 
odbiorców. Rocznie do budżetu gminy z tego tytułu wpływa 15 tys.zł. Nie jest to kwota, która 
zrujnowałaby  budżet gminy. Chodzi również  o to, że na terenie gminy będą wykonywane 
przyłączą kanalizacyjne i tu też nie będziemy pobierać opłat.  
 
Przewodniczący przedkłada projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku głosowania uchwała 
przyjęta zostaje jednogłośnie, tj. 15 głosami „za”. 
 

/Uchwała Nr VII/42/07 w załączeniu/ 
 

Ad.pkt. 10 
 
W tym punkcie obrad Przewodniczący oddaje głos Zastępcy Wójta w celu przybliżenia 
tematu obecnym na posiedzeniu sesji sołtysom. Temat analizowały Komisje na swoich 
posiedzeniach. Uchwałę określającą stawki opłat rada uchwaliła w 2004r., ale na chwilę 
obecną są to stawki zbyt niskie. Uchwała ta nie dotyczy mieszkańców gminy. Jest ona 
niezbędna dla inwestorów umieszczających w pasie drogowym dróg gminnych urządzenia 
typu kable, rury, reklamy czy też stoiska i punktu handlowe.  
Głosów do dyskusji nie zgłoszono. 
Wiceprzewodnicząca odczytuje projekt uchwały, po czym Przewodniczący zarządza 
głosowanie. 
W wyniku głosowania uchwała przyjęta zostaje 15 głosami „za” 
 
 

/Uchwała Nr VIII/43/07 w załączeniu/ 
 

 



 
 
Ad.pkt.11 
 
Również i temat dotyczący udzielenia pomocy finansowej dla gminy Kłomnice był tematem 
posiedzenia Komisji Rady. Rada uznała, że temat jest im dobrze znany i nie ma potrzeby 
analizowania go ponownie. Przewodniczący przypomniał, ze z budżetu gminy Kruszyna 
przeznaczone zostanie 20 tys.zł na pomoc dla poszkodowanych w wyniku przejścia trąby 
powietrznej w dniu 20 lipca Br. 
Przewodniczący przedkłada projekt uchwały pod głosowanie, który 15 głosami „za” zostaje 
przyjęta. 
 

/Uchwała Nr VIII/44/07 w załączeniu/ 
 

 
Ad.pkt.12 
 
Kolejny temat dotyczy wprowadzenia zmiany do uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki i 
kredytu na modernizację oświetlenia ulicznego.  
Dla przypomnienia Skarbnik informuje, że na podstawie uchwały z dnia 23 lutego 2007r. 
zabezpieczone zostały środki finansowe w kwocie 190.879zł. Po wykonaniu przetardo 
okazało się, że kwota ta uległa zmniejszeniu do 150.022zł. W związku z powyższym 
niezbędnym jest wprowadzenie takiej korekty do uchwały. 
Uwag i wniosków nie zgłoszono. 
W wyniku głosowania projekt uchwały przyjęty został jednogłośnie, czyli 15 głosami „za” 
 

/Uchwała Nr VIII/45/07 w załączeniu/ 
 

Ad.pkt.13 
 
Proponowane zmiany do budżetu gminy na 2007r.  były tematem posiedzenia Komisji 
Gospodarki i Mienia oraz pozostałych Komisji Rady Gminy, gdzie uzyskały opinię 
pozytywną. Z proponowanymi zmianami zapozna Państwa Radnych Skarbnik Gminy P.Jerzy 
Hejduk. Przewodniczący oddaje głos Skarbnikowi, który informuje, że proponowane zmiany 
dotyczą głównie zmian, o których mówiłem wcześniej, tj. w szczególności  udzielenia 
pomocy finansowej dla gminy Kłomnice, zmiany kwoty na zadanie dotyczące modernizacji 
oświetlenia drogowego, zwiększenia kwoty na gazetkę gminną,  
Uwag i wniosków nie zgłoszono. 
W wyniku głosowania projekt uchwały przyjęty został jednogłośnie, czyli 15 głosami „za” 
 

/Uchwała Nr VIII/46/07 w załączeniu/ 
 
 
Ad.pkt.14 
 
Przewodniczy informuje, ze informację z przebiegu wykonania budżetu wszyscy Rani 
otrzymali. Informacja powyższa była analizowana przez Komisję Gospodarki i Mienia. 
Przewodniczący oddaje głos Przewodniczącemu Komisji Gospodarki i Mienia Radnemu 
Andrzejowi Krzypkowskiemu, który stwierdza, że wykonanie dochodów za I półrocze jest 
dobre, na planowane 9.9932.905zł zrealizowano 5.494.830zł tj.55.32% planu rocznego.  



 
Największą pozycję w strukturze osiągniętych dochodów stanowi subwencja oświatowa – 
46.55% , następnie dochody własne –36.32% oraz dotacje na realizację zadań zleconych – 
17.13%. 
 
Wykonanie wydatków za I półrocze jest słabe ponieważ na planowane 10.215.341zł  
wykonano 4.423.096zł co stanowi  43.30% planu.  
 
W wykonaniu wynik finansowy wykonania budżetu jest dodatni nadwyżka wykonanych 
dochodów nad wykonanymi wydatkami za I półrocze wynosi 1.071.734 zł. 
 
W związku z powyższym Komisja Gospodarki i Mienia nie wnosi uwag do realizacji 
wykonania budżetu Gminy i wydaje opinię pozytywną./Opinia w załączeniu/ 
 
 Ponadto informacja złożona została do Regionalnej Izby Obrachunkowej w Częstochowie 
również w celu uzyskania opinii. Wiceprzewodnicząca odczytuje opinię RIO.  
Uwag i wniosków nie zgłoszono. Przewodniczący zarządza głosowanie, w wyniku, którego 
informacja została przyjęta 15 głosami „za”. 
 
Ad.pkt.15 
 
Radny Andrzej Krzypkowski – zwraca się z zapytaniem czy gmina nie może przekazać 
urządzenia do Zakładu Energetycznego 
Wójt Gminy – w chwili obecnej nie ma takiej możliwości, występuje tu problem natury 
prawnej. Otóż Regionalna Izba Obrachunkowa potraktowałaby tą sytuację jako modernizację 
majątku obcego. Pismo w tym zakresie skierowane zostało do RIO, ale do chwili obecnej 
brak jest odpowiedzi. 
 
Radny Jacek Jędrzejkiewicz – poinformował zebranych, że w dzisiejszym numerze 
częstochowskiej gazety wyborczej opublikowany jest artykuł dotyczący sfinansowania przez 
gminę kosztów projektu modernizacji Niepublicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 
Kruszynie. Powód był następujący – grupa 9 radnych złożyła protest w sprawie przyjęcia 
uchwały podjętej na poprzedniej sesji dotyczącej   wprowadzeniu zmian do budżetu i 
przeznaczeniu 27 tys.zł na projekt w/w modernizacji. Krytyczny artykuł dotyczący tej sprawy 
chciałem zamieścić w gazetce gminnej, ale z uwagi na brak miejsca nie został on 
opublikowany. Dlatego też postanowiłem go umieścić w innej gazecie. Wniosek ten 
przekazany został również do Regionalnej Izby Obrachunkowej w Częstochowie. 
Rady uznała, że gminna powinna przeprowadzić przetarg na świadczenie usług zdrowotnych 
na terenie gminy, poza tym czynsz za dzierżawę budynku nie powinien wynosić 1zł. 
 
Wójt Gminy – projekt uchwały był przedkładany na posiedzeniach komisji rady, następnie był 
odczytany przez Wiceprzewodniczącą, uwag nie zgłoszono, nie zgłoszono też wprowadzenia 
poprawki do uchwały. W wyniku głosowania uchwała przyjęta została jednogłośnie. Uważam 
więc, że wszystko odbyło się zgodnie z obowiązującymi zasadami. Jeżeli chodzi o czynsz – to 
rada ustala stawki opłat. Ówczesna Rada podjęła taką uchwałę, aby utrzymać dwie placówki 
tj. w Widzowie i Kruszynie. Nic nie stoi na przeszkodzie, aby tą stawkę zwiększyć.  
Kolejna sprawa to przetarg na usługi medyczne – gmina może ogłosić taki przetarg, ale 
wcześnie musimy wypowiedzieć umowę dr.Sitkowi. Jeżeli Rada podejmie taką decyzję, 
umowa zostanie wypowiedziana. Jeżeli budynek będzie opuszczony przez NZOP ogłosimy 
przetarg. 



 
 
 
Ad.pkt.16 
 
Odpowiedzi na wnioski i zapytania Radnych udziela Zastępca Wójta P.Zbigniew Zasępa: 
 
Radny Henryk Kowalski 
 

• Słuszny wniosek dotyczący zakupu spalinowej kosiarki, ale na chwilę obecną nie 
posiadamy środków finansowych, planujemy dokonać zakupu na kwotę przynajmniej 
4 tys.zł 

• Wniosek ten musimy dokładnie przeanalizować, na tą chwilę nie będzie on 
realizowany, 

• Wniosek dotyczący wykonania rowu melioracyjnego od Bogusławie w kierunku 
Kruszyny skierowany został do Śląskiego Oddziału Melioracji w 2001 roku- 
będziemy interweniować w tej sprawie, 

• Planowana jest zbiórka odpadów wielkogabarytowych, ponieważ zaniechana została 
sprawa zakupu wozu asenizacyjnego i te środki finansowe zabezpieczone na ten cel 
przeznaczymy częściowo na zorganizowanie zbiórki, 

• Jeżeli chodzi o porządkowanie posesji opuszczonych – występuje tu często problem, 
ponieważ brak jest właściciela oraz spadkobierców i nie mamy możliwości kierowania 
pism, 

• Gmina nie realizuje kolejno zadań z zakresu drogownictwa zgodnie z planem, gdyż 
często zdarzają się przypadki nagłe typu zalewanie wodą, brak rowu itp. które musimy 
wykonać w danym czasie, dlatego też dokonujemy zmian w planie pracy, 

 
Rady Stanisław Kulej  
 

• Wnioskowany odcinek drogi zostanie utwardzony żużelem, 
• Zadanie dotyczące podłączenia i poboru wody ze studni głębinowej w Lgocie Małej 

będziemy realizować przy udziale środków pomocowych, posiadamy już niezbędne 
dokumenty i czekamy na ogłoszenie konkursów. Kontrole wody wykonujemy we 
własnym zakresie  

• Jeżeli chodzi o ogłoszenia – nie wszystkie muszą być rozwieszane na słupach 
zlokalizowanych w sołectwach. Ogłoszenia, które należy umieszczać w sołectwach są 
przekazywane na bieżąco sołtysom. 

•  
Radny Jacek Jędrzejkiwicz 
 

• Pismo dotyczące wykonania naprawy gwarancyjnej ul. Antoniowskiej w Widzowie 
skierowane zostało do firmy DROG-BUD, 

• W przetargach prowadzonych przez gminę uczestniczy prawnik P.Barbara Janik. 
Jeżeli chodzi o gwarancję – to przy małych zamówieniach nie zastrzegamy gwarancji 
w zawartych umowach. Natomiast duże zamówienia zawierają zawarte w umowach 
takie prawo. W uzupełnieni Radca Prawny P.Janik wyjaśnia, że oprócz gwarancji 
istnieje jeszcze jedno prawo tj. rękojmia, z której zawsze gmina możne korzystać. 
Regulują to przepisy Kodeksu Cywilnego. 



• Posiadamy gotowy projekt oraz pozwolenie na budowę hali sportowej w Widzowie, 
nie posiadamy jednak środków finansowych, aby przystąpić do realizacji tego zadania.  
Jak wiemy koszt tego zadania wyniesie 4 ml zł. Jeżeli pojawią się możliwości 
uzyskania środków pomocowych, będziemy składać stosowne wnioski. 

• Budowę trybun należałoby wykonać kompleksowo, będzie uruchomiony program 
Odnowy Wsi i tam skierujemy wniosek o dofinansowanie takiego zadania. 

• Wójt informuję, że uchwała podjęta na sesji rady gmina wchodzi w życie z dniem 
podjęcia. Jeżeli dojdzie do sytuacji, ze RIO uchyli uchwałę, będę stawiał na kolejnej 
sesji ponowny wniosek o przyjęcie uchwały w wersji pierwotnej. 

• Na terenie gminy często występują przypadki wywożenia ziemi na kołach maszyn 
rolniczych. Nie jesteśmy w stanie dozorować na wszystkich drogach, robimy tylko 
interwencyjnie. Dlatego kieruję prośbę do wszystkich radnych i sołtysów, aby 
zwracali uwagę na takie sytuacje w swoich miejscowościach.  
 

Radny Mariusz Dobrakowski 
 

• Ustawienie lustra na skrzyżowaniu tych dróg jest wskazane, musimy przeanalizować 
sprawę a przede wszystkim   ustalić koszty, 
 

Radny Józef Wąsikiewicz 
 

• Prześledzimy sprawę wysypiska śmieci, ustalimy właściciela terenu i jeżeli będzie 
konieczne ustawimy stosowne oznakowanie, 

• Jeżeli chodzi o przepust, w ramach prac interwencyjnych doraźnie wykonane zostaną 
roboty przy w/w przepuście. Ponadto przeanalizujemy temat, być może zadanie to 
będzie włączone do prac scaleniowych i wtedy zostanie przebudowany. 
 

Radny Tomasz Klekot 
 

• Sprawa uprawy na polach przyległych do ujęcia wody jest złożona. P.Barda złożył 
wniosek o zmianę sposobu użytkowania tych działek z przeznaczeniem na skład 
materiałów. Gmina skierowała wniosek do Izb Rolniczych wydanie  opinii w tej 
kwestii. Izby Rolnicze wydały taką opinię ale negatywną i uznały że jest tam ujęcie 
wody.  
 

Sołtys wsi Baby 
 

• Posiadamy projekt budowy kanalizacji oraz pozwolenie na budowę, nie posiadamy 
jednak środków finansowych. Będziemy ubiegać się o środki pomocowe.  
 

Sołtys wsi Teklinów 
 

• W ramach prac interwencyjnych poczynimy działania w celu usunięcia zakrzaczeń 
wzdłuż ulicy kolejowej w Teklinowie. 

• Posiadamy pismo dotyczące usunięcia słupów telefonicznych określające termin - 
31.08.2007r. 
 
 
 
 



Sołtys wsi Kruszyna 
 

• Udrożnienie cieku K jest problemem, jakiekolwiek prace wykonujemy tylko doraźnie. 
Proponuję, aby spotkać się w trybie roboczym i poczynić pewne ustalenia. 
 

Sołtys wsi Widzów 
 

• Ubytki w drodze gminnej od Pustkowia Jackowskiego w kierunku Widzowa były już 
kilkakrotnie uzupełniane. Brak jest odwodnienia tego odcinka dlatego  też woda ciągle 
wypłukuje nawieziony żuzel. Postaramy się w najbliższym czasie dowieść żużla. 

• Jeżeli chodzi o przystanek, roboty wykonane zostały przez pracowników 
zatrudnionych w ramach prac interwencyjny przy udziale naszych środków 
finansowych. Wykonane zostały niezbędne roboty, brak jest jeszcze ławek ale 
wymaga to dużego nakładu finansowego, ponieważ odkręcone zostały wszystkie 
elementy metalowe. 
 

Sołtys wsi Widzówek 
 

• Droga w kierunku Gontu zostanie wykonana równiarką oraz żużlem hutniczym, 
planujemy złożenie wniosku do WFOGR, 

• Przepust w ciągu drogi w kierunku Rybakówki został naprawiony. 
 
Ad.pkt.17 
 
Ponieważ ustalony porządek obrad został w całości zrealizowany Przewodniczący zamyka 
obrady VIII Sesji Rady Gminy Kruszyna. 
 
Protokół sporządziła: 
 


